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 7111פברואר  77ראשון  יום 

 
 02/2011פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 18:00שעה  2011 בפברואר 23מיום חמישי, תאריך 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 

 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 
 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
 ראש העירייהסגן  - רבחי אבו אלטייף   
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי   
 חבר העירייה -  יוסף אלעמור   
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם   
 חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל   
 חבר העירייה -  סלמאן אלקריני   
 חבר הוועדה -  העדנאן אלעובר   
 חבר העירייה - עבדאללה אלעוברה   
 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי   

 
 חבר העירייה -  יוסף אבו זאייד  נעדרים ה"ה:

 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה   
 

 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:
 היועץ המשפטי של העירייה -  עו"ד חי יקיר   
 מהנדס העיר - אבו סהיבאן אברהים   

 
 מנהל המתנ"ס העירוני - אברהים אבו שארב   נוכח ה"ה:

 
 

 על סדר היום:
 

 .27/01/2011מים  1/2011אישור פרוטוקול המליאה מן המניין מס'  .1
 
 ₪. 611111התקנת מתקני ביטחון ובטיחות במוסדות החינוך בסך  – 525אישור תב"ר מס'  .2

 

 עבור תגבור מיחשוב 1מיגון ומיזוג והעשרה במערכת החינוך.₪ מיליון  6בסך  – 526אישור תב"ר מס'  .3

 

 הרכב הוועדה לענייני ביקורת. .4

 

 העירוני. –מרכז1 תרבות1 נוער וספורט  –המתנ"ס  .5

 

 .2010לשנת  3דו"ח כספי רבעוני מס'  .6
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 פאיז אבו צהבאן:
 בתחילת דברי רוצה למסור מספר הודעות.

 
תתקיים תהלוכה והפגנה על פי החלטת וועדת המעקב לענייני  2011בפברואר  24ביום חמישי1  (1

חברי  11:00הערבים בישראל1 ההפגנה והתהלוכה באישור1 תתקיים מול הקריה בבאר שבע בשעה 
עראקיב1 ובאותו יום גם תתקיים -המועצה מוזמנים להשתתף1 וזאת לאור ריבוי ההריסות באל

לת בתי הספר הלימודים יתקיימו כרגיל1 בעיריית שביתה ברשויות המקומיות1 השביתה לא כול
 רהט לא תהיה קבלת קהל1 השערים יהיו סגורים.

 
 1 מבקש לכנס וועדת הכספים כדי לדון בדו"ח המבוקר.2009הדו"ח הכספי המבוקר לשנת  (2

 במרץ לדיון מיוחד בדוחות המבוקרים. 7 -. תתקיים ישיבת מועצה ב2.1
 בנושא עם הממונה על המחוז במשרד הפנים. במרץ מתקיימת ישיבה 8. ביום 2.2

 
היום התקיימה תהלוכה של בתי הספר התיכוניים והתאספו בגן הציבורי1 וזאת לגינוי רצח הנער  (3

1 השתתפו מנהלי בתי הספר1 מקפחי משרד החינוך1 ראש העיר וחברי מועצה1 קייס אבו סיאם
עיר רהט1 ובליווי סגן ומ"מ רה"ע1 התהלוכה וההפגנה1 נוהלה על ידי מועצת הנוער והתלמידים ב

מקרה האחרון1 ובהזדמנות שולח תנחומי ביחד עם ההממונה על תיק החינוך1 מקווים שזה יהיה 
 מועצת העיר למשפח אבו סיאם1 הורי הנער קייס )וג'יהה וסאבר(.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

למנוע  ירייה לגבש תוכנית כדיכבוד ראש העיר1 האירוע קרה1 התהלוכה וההפגנה הצליחה1 אני מציע בתור ע
 מקרים מעין זה.

 
 צהבאן: פאיז אבו

לאור מה שהתרחש1 הזמנתי ישיבת מועצה לא מן המניין לדיון  והתייעצות1 אך לצערי השתתפות חברי המועצה 
 חברים1 זה דבר מצער. 15חברים הגיעו לישיבה מתוך  8יתה דלילה יציה היקואליציה ואופוז

 
1 כדי לגבש עצות פרקטיות כדי התי להשתתפות מלאיחשבון נפש1 אתם נציגי הקהל1 צפמבקש מהחברים לעשות 

 למנוע מקרים מסוג זה1 ובכלל לצמצם ולמנוע תופעת האלימות בעיר.
 

חברים1 אתם שליחי ציבור1 ולא שליחי בעלי אינטרסים. ראשית1 מקווה שזה יהיה המקרה האחרון1 וכאשר 
ברצינות ולהגיע לישיבה1 אני בטוח שהמקרה זעזע את כל העיר1 ואפילו מזמינים לישיבה1 יש לקחת הנושא 

 המדינה.
 

אני מודיע שנקיים ישיבה עם אנשי מקצוע ומומחים כדי לגבש תוכנית למניעת האלימות בעיר1 כי לצערי בשנה 
 האחרונה רוב מקרי הרצח  היו בתוך המשפחות.

 
 טלאל אלקרינאוי:

אם1 קודם כל1 בשם המועצה שולחים תנחומים ר לחבר מוחמד אבו סישאני מבקש להגיב1 בקשר אליי ובק
למשפחת אבו סיאם1 ומה שקרה זה דבר מזעזע ונגע לכל אחד ברהט1 הדבר הזה לא קרה אי פעם אפילו ברמה 

 של מדינת ישראל.
 

ב חייב להציג אותם כאן1 מלאתי תפקיד חשו אלגבי היעדרות מהישיבה של יום שבת1 לא הגעתי מסיבות של
מאוד גם בעניין הזה1 יש לדאוג גם לצד השני1 )הורי החשודים(1וזה דבר חשוב מאוד1 ומי שבקיא במסורת 

הבדואית1 יודע מה היה יום שבת1 נוכחותי שם ביחד עם מכובדים מהעיר מנעה אסון שהיה אמור להתרחש1 
 ולגבי מוחמד יודעים מה הסיבות לא רוצה לפרט.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 עשיך1 ועכשיו לסדר היום.תבורך על מ
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 .2011בינואר  27מיום  1/2011אישור פרוטוקול המליאה מן המניין מס'  – 1סעיף מס' 

 
 פאיז אבו צהבאן:

 מי בעד.
 

 רבחי אבו אלטייף:
 אני לא מאשר.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 למה?
 

 רבחי אבו אלטייף:
 רים שאמרתי בעניין התקציב.בקשתי מהמזכיר לעשות תיקון בפרוטוקול1 כי לא נרשמו כל הדב

 
 עלי אבו אלחסן:

לא מדובר בפרוטוקול של הישיבה הלא מן המניין בנושא התקציב שהייתה באותו יום1 מדובר בפרוטוקול של 
 הישיבה מן המניין שהייתה לפני הישיבה בעניין התקציב1 ונוסף לזה לא קבלתי שום בקשה לתיקון בכתב.

 
 רבחי אבו אלטייף:

ני כותב הרבה1 תקבל בכתב1 אתה כותב מה שאתה רוצה ומה שלא רוצה אתה מתעלם ממנו1 יש אתה יודע שא
 כאלה שכותב דבריהם בשלושה עמודים ודברי בשלוש שורות1 וזה אפילו בתמצית.

 
 צהבאן: פאיז אבו

 1 מי בעד לאשר.1/2011היא לפרוטוקול הישיבה מן המניין מס'  בקשת האישור
 
 

 וקול.:     אושר הפרוטהחלטה
 
 
 

 ₪. 61,111התקנת מתקני ביטחון, ובטיחות במוסדות החינוך בסך  – 525אישור תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 
 

 עדנאן אלעוברה:
 איפו מתקינים?

 
 אברהים אבו סהיבאן:

מדובר בעבודות במסגרת דרישת הבטיחות והביטחון1 גידור בבתי ספר1 וזה על פי דרישות גף ביטחון ובטיחות 
 נוך.במשרד החי

 
 אבו צהבאן: פאיז 

 השתתפות העירייה. 10%השתתפות משרד החינוך1 והיתרה  90%מבקש אישור המועצה1 כאשר מקור המימון 
 
 
 

 השתתפות העירייה1  10%משרד החינוך1  90%:     אושר התב"ר פה אחד1 כאשר מקור המימון החלטה
 220649תקנה מס'                    
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 עבור תגבור, מיחשוב, מיגון ומיזוג והעשרה במערכת החינוך₪, מיליון  6בסך  -526ישור תב"ר א – 3סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון עודפים כספיים בחשבון החינוך.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 .₪ מיליון  15 במקום ₪מיליון  6 -בהתאם לדרישות המלצנו בוועדת הכספים להגדיל את הסכום ל
 

 ו מדיע'ם:אחמד אב
 ?נציג במקומושלח  איפו הגזבר1 ולמה לא 

 
 פאיז אבו צהבאן:

 הגזבר בהשתלמות ואני אשרתי.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
לאור הצטברות עודפים כספיים בחשבון החינוך1 הגשנו בקשה למשרד החינוך למען ניצול המימון ביעדים של 

 מערכת החינוך.
 

1 אושר עמירה חיים1ומנהלת המחוז יהודה קיסרי במשרד החינוך ולאור זה התקיימה ישיבה עם החשב הראש
 להגיש תוכנית לפי מטרות מיוחדות בתחום החינוך1 ולאחר התדיינות הוגשה בקשה לפי הפירוט הזה:

 
 עלות בש"ח  מוסד

  8141000 גני ילדים

 9441000 בתי ספר:  מזגנים

 212561000 הצללות ושיפור סביבה חינוכית

 401250 אחזקה הכשרת אנשי

 1201000 תקשוב מערכת החינוך

 110301000 מחשבים בבתי הספר

 4001000 לוחות חכמים

 611050 בתי ספר 11ריהוט מעבדות מדעים 

 3201000 ספריות בכל בתי הספר היסודיים

 5,985,300 סה"כ

 
את הדרישות שלהם1 ועל סמך המידע שהתקבל יש לציין שהייתה פנייה לכל מנהלי בתי הספר1 כדי לקבל מהם 

 עבדנו את הבקשה
 

 ויש לציין שנתונים לגיבוש התוכנית התקבלו גם מסגן מהנדס העיר פאוזי אלקרינאוי
 

לגבי אנשי האחזקה1 קיימת בעיה כל אנשי האחזקה בבתי הספר לא קבלו הכשרה לעבודות אחזקה1 וזה גורם 
 או מרצפה שנעקרה. רם לתקן צילינדלהוצאות בתקופת השיפוצים1 לא מסוגלי

 
ר הכשרה1 כדי שיכול ו1 הציע שאיש האחזקה חייב לעבאחמד אבו מדיע'םעלי לציין שחבר וועדת הכספים 

 להמשיך לעבוד.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 וגם לתגמל מי שיקבל תעודה בסוף.
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 לצה זו.וועדת הכספים ברכה על ההצעה1 ומבקשת מהמועצה לאמץ המ
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ואני חושב שזה צעד חכם1 כי הבעיות בבתי הספר מבחינת תחזוקה תוצאה מעבודת אנשי האחזקה.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

מערכת החינוך1 זה דחיפה גדולה ומבורכת כדי לקשר בין ההורה1 ביה"ס1 העירייה1 ומשרד  באני ממשיך1 תקשו
 החינוך לגבי מעקב1 ותכנון לעתיד.

 
 משרד החינוך תומך בגישה.

 
ת וים1 וגישור על הפערים והפעלת הלוחות החכמים1 בבתי הספר1 וגם שיפור מצב המעבדבשדרוג מעבדות המחש
 למדעים בבתי הספר.

 
היום מופעלת ספרייה עירונית1 אך דוגלים גם בשיטה לפתוח ספריות בבתי ספר היסודיים1 ועל הנהלת בתי 

 שתבחר איזו ספרים להכניס לספרייה. הספר למנות וועדה מקצועית
 

 ₪. 519851300סה"כ עלות התוכנית 
 

התוכנית נמצאת במשרד  אבל חייב לומר הערה1₪ מיליון  6וועדת הכספים המליצה להגדיל את התב"ר לסך 
 החינוך וטרם קבלנו תשובה סופית1 יתכן שזה יקטן או יוגדל1 אנחנו נעדכן את התב"ר בהתאם בהמשך.

 
 רינאוי:טלאל אלק

 מה שמבין שהסכום הוא הערכות?
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 ויעוד התב"ר כדי להוציא תוכנית זו לפועל.1₪ מיליון  6יתרת העודפים מעל 

 
 פאיז אבו צהבאן:

 האישור הוא גם לגבי התוכנית שהוצגה בפני חברי המעוצה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 נוך.אין לנו בעיה לאשר1 אך זה כפוף לאישור משרד החי

 
 סלימאן אבו בלאל:

אני חושב1 שאתם התפרסתם על שטח גדול1 לו הייתם תוחמים את התוכנית והתמקדתם במעט נקודות1 וזה 
כתוצאה עדיין לא ידוע מה יאושר מהתוכנית1 והסכום עוד לא ברור סופית1 לדוגמא המיחשוב1 חלק מבתי הספר 

על הצרכים1 או התוכנה לא עונה על הדרישות1 כי המעבדות למחשבים לא מתפקדות1 או המחשבים לא עונים 
 עולם המיחשוב1 מתפתח בקצב מהיר.

 
נוסף לזה1 חלק מבתי הספר1 מערכת החשמל לא עונה על העומס1 וזה מונע מהתקנת מיזוג1 לא יתכן קרוונים 

יש תלונות שאין בהם מזגנים1 כאשר לומדים בהם ילדים. לדוגמא1 חשמל בבי"ס אלעזאלי1 ובית אלחכמה1 תמיד 
 בנושא החשמל1 כי יש עומס.

 
 נושא המעבדות1 יש בתי ספר אין מספיק חדרים והפכו את המעבדות לחדרי לימוד.
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 ד"ר עמאר אלהוזייל:
 משרד החינוך לא יאשר לנו1 דברים שהם לא במסגרת החינוך1 כי אומר שהעירייה צרכיה לתת את החלק שלה.

 
בנייה1 נכון שיש בעיות1 והזמנו הפיקוח ממשרד החינוך1 לראות את  אין קשר בין תב"ר זה1 לתב"רים של

 המצוקות מקרוב.
 

לגבי בתי הנספר אלעזאלי ובית אלחכמה1 לאחר סיום הבנייה באלעזאלי תהיה אפשרות לכיתות פנויות בבי"ס 
 בית אלחכמה.

 
 

 פאיז אבו צהבאן:
ת הכספים1 כולל ההתניה לגבי הכשרת אנשי לאמץ המלצות וועדכן אני מבקש אישור התב"ר והתוכנית1 וכמו 

בלו את התגמול קהאחזקה1 מי שלא יעבור הכשרה לא יישאר במערכת1 ולגבי אלה שיוכשרו ויקבלו תעודה1 י
 המגיע להם.

 
 
 

 .1 כאשר מקור המימון עודפי כספים בחשבון החינוך₪מיליון  6(  אושר התב"ר פה אחד1 בסך 1     החלטה:
 

 ( אושרה התוכנית1 פה אחד1 כולל אימוץ המלצות וועדת הכספים.2                    
 
 
 

 הרכב הוועדה לענייני ביקורת – 4סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
לאור התפטרות חבר העירייה עבדאללה אלעוברה מהוועדה לענייני ביקורת1 מבקש מהמועצה לאשר את ההרכב 

 הבא:
 

 יו"ר - מוחמד אבו סיאם
 חבר - םאחמד אבו מדיע'
 חבר -  סלמאן אלקריני

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 החברים בוחרים לעצמם אם רוצים להיות חברים או לא1 האם זה חוקי?
 

 פאיז אבו צהבאן:
 חברים1 זה עונה על דרישות החוק? 3 -אני פונה ליועמ"ש1 הרכב הוועדה לענייני ביקורת מ

 
 עו"ד חי יקיר:

חברי הוועדה לא יעלה על שבעה1 הרכב הוועדה יהיה תואם1 ככל שניתן1 ג)ב( לפקודת העיריות1 "מספר 149סעיף 
 ם בוועדה לענייני ביקורת"יראש העיר1 סגניו וחברי ההנהלה לא יהיו חבר . את ההרכב הסיעתי של המועצה

 
 פאיז אבו צהבאן:

וועדה לענייני חברים זה עונה על דרישות החוק1 ותשובה לחבר אחמד1 יש חברים שאסור להם להיות חברים ב 3
 ביקורת1 ולכן המספר הצטמצם.

 
 סלמאן אלקריני:

 יש בעיה בתפקוד הוועדות1 יש וועדות שלא התקיימו מאז שנבחרו1 ויש וועדות ישיבה אחת בשנה.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 מה זה? כל חבר עירייה חופשי?
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 פאיז אבו צהבאן:

יש מגבלות1 ואסור להם להיות חברים בוועדה לענייני  לא יכול לחייב חברים להיות בוועדה לענייני ביקורת1 כי
 ביקורת.

 
 : מוחמד אבו סיאם

 יש וועדות חשובות שלא מתכנסות1 כמו החינוך1 ומעמד הילד ועוד..
 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
היום מבקש אישור הרכב הוועדה1 ולגבי נושאים ביקורתיים לתפקוד הוועדות נדון על זה במסגרת ישיבת 

 ר נדון בדוחות הביקורת.המועצה1 כאש
 
 

 :     אושר הרכב הוועדה פה אחד.החלטה
 

 יו"ר -מוחמד אבו סיאם                          
 חבר -אחמד אבו מדיע'ם                         
 חבר -סלמאן אלקריני                             

 
 
 

 העירוני –מכרז, תרבות, נוער וספורט  –המתנ"ס  – 5סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
1 היום 2010בדצמבר  08מיום  18/2010תה מס' בההתקשרות עם המתנ"ס אושרה בישיבת הנהלת העיר בישי

 צה.עמביא את זה לאישור המועצה1 נכון שזה פועל אך טרם הובא לאישור המו
 

 מוחמד אבו סיאם:
 תן לנו הסבר מה ומי ואיך?

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 צה.עהגיע לאשור המועצה1 תנו לנו הסבר1 כי זה כבר עובד שנתיים1 מבלי שיובא לאישור המו למה זה עדיין לא
 

 פאיז אבו צהבאן:
 בסדר1 מבקש מהיועמ"ש להציג הפן המשפטי לחברי המועצה.

 
 עו"ד חי יקיר:

שם הערות  1 והיו2005ין עירוניות ומתנ"סים1 נבדק על ידי מבקר המדינה בשנת עעניינה של עמותות עירוניות ומ
 בעניין התקשרות בין הרשויות וחברות עירוניות ועמותות כאלה.

 
 לא הייתה שם התייחסות בעניין עמותות שמנוהלות על ידי מנהל מטעם החברה למתנ"סים הממשלתי.

 
ין עירוניות1 עלאור הערות המבקר הוצאו הוראות מנכ"ל משרד הפנים לגבי התקשרויות עם עמותות עירוניות ומ

 היתר היו הוראות בעניין תקציב מתנ"סים שמנוהלות על ידי מנהל מטעם החברה למתנ"סים הממשלתית.ובין 
 

הנושא עדיין בדיונים ברמה ממשלתית1 אבל כל הזמן יוצאות הנחיות לגבי ההתקשרות והתיקצוב שמוארכות 
 מדי פעם ואומרות מה שהיה ימשיך להתקיים1 ועוד הוראות שונות לגבי המימון שלהן.

 
1 שמודיע לראש הרשות לגבי שהמצב ימשיך להתקיים1 28/07/2010 -ע אליי בעניין הוא מיהמכתב האחרון שהג

לגבי התקציב1 המכתב ממנכ"ל משרד הפנים1 עד לפרסום התיקון בתקנות  המכרזים לרשויות המקומיות1 ועד 
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אות מתייחסות גם לרשויות שיש 1 וההור1/2008אז ימשיכו הצדדים לנהוג כפי שנהגו עד כה1 כמו חוזר מנכ"ל 
 בהם חשב מלווה.

 
יש להן תקנון מיוחד1 שמראה על השותפות בין  זו ההנחיה הקיימת1 עכשיו1 לעמותות שמנהלות מתנ"סים

הרשות המקומית  40%הציבור לבין הרשות המקומית והחברה למתנ"סים1 כאשר הרכב הנהלת עמותות כאלה 
ם1 כאשר כל אדם מהציבור שעונה על הדרישות יכול להיות חבר1 החברה למתנ"סי 20%הציבור ועוד  40%

 בהתאם לנוהלים1 לכן עמותות כאלה יש להם מעמד שונה.
 

 לכן ההנחיה היא מה שהיה ימשיך להיות עד לשינוי ההוראות או קביעת הוראות חדשות.
 

 במצב מעין זה. סיםבעקבות זאת נחתמה אמנה בין העירייה לבין החברה למתנ"סים וזה דומה לשאר המתנ"
 

לגבי העברת פעולות בחינוך הבלתי פורמאלי1 זה מתוקצב בפעולות המתנ"ס1 והעירייה תקצבה את ההעברות 
גרת התקציב שלה1 ומתוקף זה מתקשרים איתה1 בנוסף לזה העירייה יכולה לפנות למתנ"ס לבצע סלמתנ"ס במ

 הסכם נפרד.עם  ספציפיותפעולות נוספות גם1 ולצורך זה יש התקשרויות 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 אני אומר גם שחלק מחברי העירייה הם חברים בהנהלת המתנ"ס1 ויו"ר העמותה הוא רה"ע.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 מי הם?
 

 פאיז אבו צהבאן:
 לא זוכר אותם.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 )ד"ר עותמאן1 רבחי1 ופאיז(. לפחות יש כאן שלוש שהם חברים
 

 פאיז אבו צהבאן:
יד ק נוטרנו את העובדים שבחינוך הבלתי פורמאלי1 כאשר חלק מהם1 התקבל לעבוד במתנ"ס1 חלילאחרונה פ

 לעבוד במקומות אחרים וחלק פרש לגמלאות או פוטר1 וכל עובד שמתקבל במתנ"ס1 נקלט לאחר פרסום מכרז.
 

 :ףרבחי אבו אלטיי
של היועץ המשפטי של העירייה עו"ד חי יקיר1 כל התקשרות עם החברה למתנ"סים הייתה בליווי ויעוץ משפטי 

 ופעלנו בהתאם לייעוץ וההנחיות שלו.
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
מבקש להתייחס1 פניתי לרה"ע בכתב1 לפני כחודשיים1 וטרם קבלתי תשובה1 ואנוכי כסגן רה"ע1 אין לי שום 

"ס ואיך נבחרו או נקבעו מידע איך בוצעה ההתקשרות עם המתנ"ס1 ולא יודע מי הם חברי ההנהלה של המתנ
 ובאיזו דרך1 איך נקלטו העובדים במתנ"סים1 וכמה הם1 ואיך מקבלים שכרם על פי מה?

 
 לצערי1 נדהם שאין לי שום מידע1 למרות שפניתי לרה"ע אישית ובכתב.

 
 פאיז אבו צהבאן:

זה גם כל חבר יכולת לפנות למנהל המתנ"ס ישירות1 ולקבל כל אינפורמציה שאתה רוצה1 בקשר לשאלתך ו
 עירייה יכול לעשות.

 
 סאלם אבו מדיע'ם:

 אני פניתי לרה"ע1 למרות שאני יכול לפנות גם למנהל המתנ"ס.
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 טלאל אלקרינאוי:

מה שאני שמעתי מהיועמ"ש1 יש כאן התייחסות לשני נושאים1 הראשון האמנה שצריכה להיחתם בין העירייה 
ה לאישור מועצת העיר1 רק היום היא מובאת לאישור מועצת לבין החברה למתנ"סים1 האמנה הזו לא הובא

 העיר1 ואני לא יודע בכלל אם היא נחתמה.
 

שנקראת העמותה למרכז קהילתי רהט1 זאת לא עמותה עירונית1 ולא  הבעצם יש הסכם בין העירייה לבין עמות
1 אבל1 בעצם 2010 -זה תוקצב במעין עירונית1 שזה כבר שנתיים יש הסכם1 יש פעילות1 יש העברת תקציב1 נכון ש

שרו את זה1 ולדעתי אם יתקבל אישור היום הוא יהיה תקף מהיום ולא יהגופים המוסמכים על פי חוק לא א
בל את האישורים1 ולא יכול לקבל אישורים רטרואקטיבית1 ומה שנעשה1 נעשה ירטרואקטיבית1 מה שהיה לא ק

 החוק. בניגוד לחוק ובניגוד לנוהלים והוראות
 

 140% הרשות המקומית  40%השני1 היועמ"ש דבר על עמותת המתנ"ס1 שהיא המקורית הבסיסית שמדברת על 
החברה למתנ"סים1 לא זה המצב שעיריית רהט1 נוהגת לפיו1 המצב היום שיש עמותה  20%הציבור המקומי1 

יא מפעילה היום את שקוראים לה עמותת המרכז הקהילתי רהט1 והיא הוקמה מעין עמותה פרטית לחלוטין1 שה
המתנ"ס העירוני1 והיא מעסיקה את העובדים במתנ"ס1 נכון שמנהל המתנ"ס הוא עובד החברה למתנ"סים1 מי 

 שמקבל את התמיכה הכספית ומפעיל המתנ"ס זה העמותה למרכז קהילתי רהט.
 

כיר שפניתי בזמנו ראש העיר אמר: "שניתן לפנות ולקבל נתונים על עובדים ועל הפעילות במתנ"ס"1 רוצה להז
לתומי חשבתי שזה מתנהל כפי שהציג היועמ"ש1 ומאחר ולא קיבלתי פניתי ו1 2010לקבל נתונים1 עוד בינואר 

1 ובקשתי לקבל נתונים על פעילות המתנ"ס ואיך נעשתה ההתקשרות1 לא נעניתי1 ולכן נאלצתי 2010באוגוסט 
 תכז קהילתי רהט שנרשמה כעמותה ברשם העמותו1 קבלתי תעודה של מר1976-10-10לפנות לבית המשפט תיק 

 .12/08/2009 -מ
 

 עדנאן אלעוברה:
 מי יו"ר העמותה הזו?

 
 טלאל אלקרינאוי:

 קבלתי מכתב ממנהל המתנ"ס1 שאין שום זכות לחבר עירייה לקבל אינפורמציה על המתנ"ס.
 

 אברהים אבו שארב:
 קר העירייה.על פי חוק ועל פי יעוץ משפטי1 שקבלתי הזכות לרה"ע ומב

 
 טלאל אלקרינאוי:

זה עמותה פרטית שעומד בראשה ראש העיר1 בתביעה קבלתי חלק מהמסמכים1 וחלק טרם קבלתי1 פנינו לרשם 
העמותות באמצעות העורך דין שלנו1 כי בתגובת העירייה1 נאמר שזה לא העמותה של העירייה ואין לה 

 המשפט1 השופטת אמרה תפנו לרשם העמותות.אינפורמציה עליה1 דברים אלה נאמרו לפרוטוקול בית 
 

היום ראש העיר1 פונה למועצה לאשרר דבר שכבר מתנהל שנתיים לעניין שהתנהל לא על פי החוק1 ובמקביל מי 
 שמפעיל זה לא החברה למתנ"סים זה העמותה הפרטית1 מרכז קהילתי רהט.

 
)א( לפקודת העיריות1 249תאם לחוק1 סעיף זכותה של העירייה להקים עמותה1 ופעולתו והקמתו צריך להיות בה

שבו מפורט איך מקימים עמותה עירונית1 ומי הם החברים בו1 שכולל חברי עירייה1 ועובדי עירייה1 וחובת 
ולגבי חברי המועצה ישמר יחס ההרכב הסיעתי של המועצה1 אי לכך1  האימון לעירייה עדיפה על העמותה1

 המתנ"ס מופעל באמצעות עמותה פרטית.
 

 עו"ד חי יקיר:
אני לא היועץ המשפטי של העמותה1 אני היועץ המשפטי של עיריית רהט1 יחד עם זאת1 העמותה שהוקמה היא 

1 50%לא עמותה פרטית רגילה1 ולא אמרתי שזה תאגיד עירוני1 התאגיד העירוני1 חייב להיות רוב למועצה מעל 
צוי רגיל1 הוא תקנון מיוחד1 שגובש במשך שנים על המיוחד בעמותות האלה1 כי התקנון שלהם הוא לא תקנון מ

לתקנון שכל  6ידי החברה למתנ"סים1 והרשויות המקומיות1 הציבור יכול לכנס ולהיות חבר1 וזה מופיע בסעיף 
 יכול להיות חבר. אחד שעונה על הדרישות
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 טלאל אלקרינאוי:

 זה תקנון העמותות.
 

 עו"ד חי יקיר:
 .המצוי הרגילזה תקנון מיוחד1ולא התקנון 

 
התקנון המיוחד נותן אפשרות לציבור להיות מעורב1 ולהשפעה של הרשות המקומית באמצעות ראש העיר1 זה 
עמותה עם תקנון מיוחד של החברה למתנ"סים וזה מופעל מספר שנים1 והם פועלות בהרבה רשויות מקומיות 

 בארץ.
 

 מיוחד של תקנון.שוב אומר לא מדובר בעמותה עירונית1 זאת עמותה עם דגם 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 החברה למתנ"סים אין לה שום קשר עם העמותה הזאת.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 בהנהלה הם מטעם החברה למתנ"סים1 והיא מבוקרת על ידי החברה למתנ"סים. 20%זה עובדה שיש 
 

 עכשיו מבקש התייחסות מנהל המתנ"ס.
 

 ים אבו שארב:האבר
תנ"ס ברהט1 וזו השנה השנייה1 אני נבחרתי באופן מקצועי לנהל המתנ"ס במכרז אני מאוד שמח שאני מנהל המ

 –טלאל אלקרינאוי –של החברה למתנ"סים1 והיה הסכם הבנות בין החברה למתנ"סים וראש העיר הקודם 
מועמדים מטובי העיר1 אני היחידי שעבר את המכרז ונשלחתי לרה"ע הקודם1  123 וניגשו למכרז 2002בשנת 
 ו נטענה טענה שאנחנו בשנת בחירות1 ואין אפשרות לקלוט עובדים בשלב זה1 בקיצור לא נפתח המתנ"סובזמנ

 . 1 על פי מתכונת החברה למתנ"סים2002 -ב 
 

טלאל אלקרינאוי פנה  –פנה ראש העיר הקודם  2008ולכן1 אני יצאתי לעבוד במקום אחר לכמה שנים1 באפריל 
הפעיל את המתנ"ס בצורה מיוחדת שבאמצעות המתנ"ס יבוצעו פרויקטים פעם שנייה לחברה למתנ"סים1 כדי ל

 תחת ביקורת.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 לקידום חינוך בלתי פורמאלי ברהט –אלואן לאור זה הוקמה עמותה1 ונמצאת עד היום אם לא נמחקה ושמה 

 והוקמה על פי ההנחיות.
 

 אברהים אבו שארב:
 מתנ"סים לניהול המתנ"ס ברהט1 נבחרתי שוב לתפקיד מנהל מתנ"ס רהט.1 יצא מכרז פנימי בחברה ל2009ביוני 

 
המתנ"ס בשנתיים האחרונות מפעיל פרויקטים ברהט1 ואפילו קבלנו הקצבה ממשרד הפנים ספציפית למתנ"ס 

 .2010בשנת ₪  1110751000 ועוד 2009בשנת ₪  110751000בסך 
 

מי שהומלץ עליו שחלקם חברי מועצה וחלקם עובדי שהם רה"ע1 ו 40%ההנהלה מיוצגים בה מטעם העירייה 
שהם נציגי ציבור חלקם מנהלי בתי ספר1 מורשה החתימה במקרה זה1 הם רה"ע וסגנו  40% -עירייה1 ואת ה

 רבחי והם חלק מקבלת העובדים1 אף עובד מתקבל בלי וועדת קבלת עובדים של המתנ"ס.
 

בחוזים ובהסכמים מיוחדים1 היו פרויקטים בעירייה הפרויקטים שאנחנו מבצעים1 שהעירייה מעבירה זה 
 .99% -האחרונות הביצוע בפרויקטים הגיע ל םנתייש1 ב120% וחלק מהם אחוז הביצוע היה רדומים

 
 הספקנו גם להחיות תקציבים שכמעט וחזרו למדינה1 כי לא הוגשו בזמן1 הבקשות1 או לא הושלמו.
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קר במתנ"ס מזכיר הממשלה1 מתנ"ס יבימים ממשלה1 לפני מספר החברה למתנ"סים היא הזרוע הביצועית של ה
 דר ואני מצפה ומקווה1 ומזמין את כולכם להיות מעורבים.ורהט1 מג

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אנחנו לא מדברים על זה1 אנחנו מדברים על העמותה ועל השיטה.
 

 אברהים אבו שארב:
צוותים מקצועיים1 אנחנו מקבלים המון קרדיט1 כי  העמותה הזו פועלת1 ואני כמנהל המתנ"ס1 היא מנוהלת עם

העבודה מבוצעת באופן מקצועי1 יש וועדת ביקורת של המתנ"ס1 ויש וועדת ביקורת של החברה למתנ"סים1 
 אנחנו מבוקרים על ידי מבקר העירייה1 ושיהיה לנו בהצלחה.

 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 תודה רבה לך1 וכעת אני מביא להצבעה.

 
 ר ההתקשרות עם החברה למתנ"סים רטרואקטיבי1מי בעד אישו

 
 .3,   נמנעים    3,    נגד    7בעד 

 
 

 :     התקבלה ההצעה להתקשרות עם החברה למתנ"סים רטרואקטיבי ברוב קולות.החלטה
 
 
 

 טלאל אלקרינאוי:
משפטית1 ודורש  אין לי בעיה שיאושר1 אבל זה החל מהיום לגבי התקופה שלפני זה1 אני אמשיך לנהל את העניין

 על פי החוק1 ולהעמיד את הדברים על דיוקם. הכחבר מועצה וכאופוזיצי יזכויותי
 

 רבחי אבו אלטייף:
ההתקשרות של העירייה עם המתנ"ס הייתה בליווי עד היום הזה1 והנחיות היועץ אני רוצה להשחיל הערה1כל 

בל1 אתה היועץ המשפטי של עיריית רהט1 ן שאתה לא היועץ המשפטי של העמותה1 אוהמשפטי של העירייה1 נכ
כל התקשרות וכל התנהלות1 הייתה מלווה על ידי היועמ"ש של העירייה ובאישורו של היועמ"ש1 לא נעשה שום 

 בניגוד להוראות היועמ"ש. דבר
 

 יוסף אלעמור:
ר המועצה אני אומר כל זה שהיה1 התנהל לא לפי החוק1 העמותה שהוקמה היא לא חוקית1 כי לא עברה אישו

 כמתחייב.
 

האישור תקף רק מהיום1 לא כולל התקופה של השנתיים הקודמות1 שתמשיך תתנהל בבית המשפט1 ומה שיפסק 
 נגד אלה שפעלו1 ישאו בתוצאה.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

אני אומר ומציין1 שמבין החלטות הכי טובות שהעירייה קבלה1 היא העברת פעילות החינוך הבלתי פורמאלי 
 ל המתנ"ס העירוני.לניהו

 
אני מבקש מחברי המועצה1 שיקבע יום ולבקר במתנ"ס ולראות את הפעילות המשגשגת1 ועל מנת לראות 

 הדברים מקרוב1 כי מה שנעשה שם זה משמח את הלב.
 

 אני פונה לחברים המכובדים בואו נשלב ידיים למען תועלת ילדי העיר.
 

ילות1 יש קפיצה לתועלת הקהילה. ואני מקווה שיהיה עוד רוצה שתבקרו באולמות הספורט1 ותראו את הפע
 מתקנים לפעילות הנוער.



 

 11 מתוך 17 עמוד  

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 
 פאיז אבו צהבאן:

ילדים1 קייטנות1 חוגים1 מעורבות ההורים שבאים עם  161000 נעשתה פעילות עבור 2010המתנ"ס העירוני בשנת 
 העדר מימון . רוצה להזכיר שפעולות מסוימות הופסקו בגלל ילדיהם1 פעילות השכלת מבוגרים.

 
 חברים1 כל פעילות המתנ"ס נעשית בשקיפות.

 
 מוחמד אבו סיאם:

אני עד שמנהל המתנ"ס עושה פעילות טובה ומבורכת1 מה שכואב1 שהגוף הזה העמותה מרכז קהילתי רהט  
פועלת כבר שנתיים1 ונכון שנעשתה פעילות נפלאה וזה בזכותו של מנהל המתנ"ס אברהים אבו שארב1 לכן1 לא 

1 והיום העניין עולה לסדר שרנו אותו1 ולא יודעים ממנוייתכן1 שזה כבר פועל שנתיים1 ואנחנו כחברי עירייה לא א
היום ומתבקשים לאשר רטרו זה לא מקובל עליי1 אין לי בעיה לגבי האישור מהיום1 ואם היה מגיע לפני שנתיים 

בול לפוליטיקה וגם לטריקים1 גים עליו1 אבל1 יש יתכן והינו תומכים בו1 עובדה דברים לטובת העיר1 לא מתווכח
וכאשר זה לטובת התושבים אנחנו מחויבים כולנו לתמוך בו1 אני מקווה שהתקלה לא הייתה במכוון1 אני שומע 

 שהמתנ"ס עושה פעילות יפה.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 נכון שזה לא מכוון1 ולא התכוונתי להסתיר דברים מחברי המועצה.

 
 :םמוחמד אבו סיא

 מה שהפריע לי גם1 כאשר פנה חבר העירייה1 ולא קבל תשובה זה כבר מחייב בדיקה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 חברים וכל אחד נותן דין וחשבון. 15אני לא מדבר על פעילות המתנ"ס1 אני מדבר על השיטה1 יש כאן 

 
 לם1 יש כאלה ויש כאלה.כל אדם שעובד בעירייה עושה עבודתו וכל אחד עושה את זה לפי כישוריו1 אין מוש

 
 פקד ללא אישור המועצה ועל זה אני מתקומם1 לא הפעילות.יהעניין הזה ת

 
 הייתי צריך להגיע למבקר המדינה1 למשרד הפנים ולבית המשפט1 כדי שזה יובא לדיון.

 
טית1 כאן הרוב קובע1 אני אומר בצורה גלויה1 לא מתכוון לריב עם אף אחד1 אני מתכוון להמשיך עם זה משפ

לגבי האם העמותה הזו חוקית1 האם העמותה הזו מותר לה לפעול1  האם העמותה נעשתה על פי דין1 האם חוזר 
 מנכ"ל משרד הפנים מדבר אליה.

 
מה המעמד שלנו כסיעה בעירייה1 ואיפו הייצוג שלנו1  והאם מגיע לי כחבר מועצה1 לפקח ולעיין במסמכים1 

 ם מגיע לנו להיות מיוצגים בעמותה.וא1₪ בר בפרויקטים של מיליוני ומד
 

 פאיז אבו צהבאן:
 הסיעה שלך מיוצגת1 ד"ר עותמאן חבר הנהלה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 הסיעה שלנו תקבע מי יהיה הנציג לא אתה1 עם כל הכבוד.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 תודה לחברים ועכשיו להמשך סדר היום.
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 .2010 לשנת 3דו"ח כספי רבעוני מס'  – 6סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש מיו"ר וועדת הכספים1 להציג המלצות וועדת הכספים.

 
 ד"ר עמאר אלהוזייל:

1 הדיון בדו"ח 2011בינואר  126 מיום 11/2011 הובא לדיון בוועדת הכספים בישיבה מס' 2010לשנת  3דו"ח מס' 
 .2011היה צמוד לדיון בהצעת תקציב העירייה לשנת 

 
 עדנאן אלעוברה:

 מי שאמור להציג את זה הגזבר1 למה הוא לא נמצא?
 

 פאיז אבו צהבאן:
 יכול להציג בתור יו"ר וועדת הכספים1 והגזבר נמצא בהשתלמות שאני אשרתי אותה.

 
 

 עדנאן אלעוברה:
 ההשתלמות שלו לא במסגרת עבודתו1 כגזבר העירייה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 תמשיך להציג המלצות הוועדה.
 

 וזייל:ד"ר עאמר אלה
אני ממשיך1 הדו"ח הכספי מראה על עודף תקציבי1 והוועדה ממליצה למועצה לקבוע נוהלים ותוכנית לניצול 

העודף התקציבי1 כאשר חלק לסילוק חובות העבר1 והיתרה להעמקת השירות לתושב. כי וועדת הכספים טוענת 
 ה1 שעל משרד הפנים לאשר אותה.שמשרד הפנים אמור לכסות חובות העבר1 הגירעון במסגרת תוכנית ההברא

 
וכדי להיות עם יד על הדופק ושלא ייווצר מצב של עודף תקציבי על הגזבר להכין דו"ח כספי חודשי כדי לראות 

 אך העניינים מתנהלים1 ועל כל מחלקה לדאוג לניצול תקציבה על הצד הטוב למען שירות התושב.
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
תתקבל החלטה על ידי  ל עודף תקציבי1 בעתיד יש לקבוע היכן יועבר העודף1 ושלאאנחנו רוצים לדעת אם יש בכל

 הגזבר באופן עצמאי לכיוסי חובות העבר1 הנהלת העירייה שתחליט לאן ייועדו עודפים אם יהיו.
 

 סלמאן אלקריני:
 אמרתי בוועדת הכספים1 שהוצאות בשכר גדלו והפעולות פחתו.

 
היו דוחות גרעונים1 מה  2+  1של העירייה1 הפלא שדוחות הכספיים רבעונים הדו"ח הכספי משקף את הפעולות 

 לא ניתן לעשות כלום בעודף כי השנה כבר הסתיימה.1₪ מיליון  10מופיע עודף של  3פתאום רבעון מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי:
יות מציינות הכללמה שנעשה ניתן הערכות1 אבל אני נדהם שהפעולות  100% -לא משקף ב 3תמיד דו"ח מס' 
וכפי שאמר החבר סלמאן1 צריך לעקוב 1₪  316001000ופעולות חינוך פחות ניצול 1₪  115331000פחות ניצול של 

 אחר הדברים יותר צמוד.
 

 היה צריך לנצל בהתאם לייעוד שלו.1₪ מיליון  10אכן יהיה עודף של  4דו"ח מס'  2010אני לא יודע האם בסוף 
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 פאיז אבו צהבאן:
 יא אישור הדו"ח להצבעה.מב

 
 נמנעים. 5בעד,    אין מתנגדים,      7
 
 

 1 ברוב קולות.3:     אושר הדו"ח הכספי רבעון מס' החלטה
 
 
 
 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

 
 
 

_________________     _____________________ 
 פאיז אבו צהבאן      עלי אבו אלחסן   
 יהראש העירי       מזכיר העירייה    
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז1 משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 


